
Notulen ALV TPV Dijkzicht 25 maart 2025  

Aanwezig namens bestuur: Kees de Boer, Andre Karregat, Cor Leber, Linda 

Bond, Gerda Tol, Jan Schilder, Jenny Veerman, Hein Tol, Guido Sombroek 

Aanwezige leden: zie presentielijst.  

1.Opening om 19.30 uur.  

 

2. Notulen algemene vergadering van 26 maart 2024.  

Geen opmerkingen dus notulen zijn akkoord bevonden. 

3. Financieel verslag 2024, balans per 31 december 2024, toelichting op de 

balans, winst en verliesrekening. 

Penningmeester Andre Karregat licht de cijfers ter vergadering toe. Het gaat 

goed met de vereniging. Er is een positief resultaat. Er moeten de komende 

jaren investeringen gedaan worden voor het onderhoud van de gebouwen. Het 

dak van de kantine, de (zij) daken van de hallen en de moter van de opblaashal 

zijn voorbeelden van investeringen die de komende jaren op de rol staan.  

4. Verslag Kascommissie 

Dick Tol en Erik Schokker hebben de kascontrole gedaan en zijn akkoord. 

Kascommissie spreekt waardering uit voor het bestuur en Mira (administratie) 

voor de gezonde vereniging.  

 

 5. Mededelingen.  

Geen mededelingen 

6. Ingekomen stukken.  

Geen ingekomen stukken. 

7. Terugblik op 2024 en vooruitblik op 2025  

De verlichting in hal 2 is in 2024 geoptimaliseerd. De park key werkt nu. Als je ’s 

morgens vroeg het park wil betreden kan je de key app gebruiken. In 2025 staat 

het onderhoud aan het dak van de kantine op het programma.  

 



8. Samenstelling bestuur en commissies  

Kees de Boer, Andre Karregat en Linda Bond treden af als bestuurslid en stellen 

zich niet herkiesbaar. Hein Tol en Guido Sombroek stellen zich verkiesbaar voor 

het bestuur voor de functies van penningmeester en voorzitter. Guido en Hein 

stellen zich voor aan de vergadering. De vergadering wenst de nieuwe 

bestuursleden heel veel succes. Cor Leber neemt het woord en bedankt de 

vertrekkende bestuursleden.  

 

9. Door leden ingebrachte voorstellen, ingediend door tenminste 5 leden.  

Geen ingebrachte voorstellen 

10. Rondvraag.  

Vraag m.b.t. het toelaten van (padel) leden tot de vereniging. Wij hebben 

volgens de richtlijnen van KNLTB meer leden dan zij adviseren. Dijkzicht heeft 

meer leden toegelaten omdat er geconstateerd is dat er vaak leegstand is van 

de banen. De drukte die wordt ervaren is vaak tijdens de avonduren van 17 tot 

20 uur. De aanvraag van Dijkzicht voor extra padelbanen op terrein van 

Waterdam is afgewezen. Er is geen ruimte meer voor meer padelbanen op het 

terrein van Dijkzicht. De insteek van het bestuur blijft dat de reserveertijden van 

de padelbanen niet veranderen om zoveel mogelijk leden de gelegenheid te 

geven om te padellen. 

Erik Schokker en Dick Tol stellen zich beschikbaar voor de kascommissie voor 

2025 

11. Sluiting om 20.13 uur. 


